
Matovič bude podľa svojich slov dávať
novinárov rad radom dole!
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SLOVENSKO: Zdôraznil, že výrazom “dávať dole” jednoznačne hovoril o čistení
novinárskeho stavu od ľudí, ktorí sú korupční.

Predseda hnutia Obyčajní ľudia a nezávislé osobnosti (OĽaNO) a minister financií Igor Matovič bude
„dávať skorumpovaných novinárov rad radom dole“. Napísal to na svojom facebookovom profile.
Reaguje tým na výzvu moderátora Braňa Závodského, ktorý ho vyzval, aby menoval konkrétnych
novinárov, ktorí sa podľa Matoviča dajú „kúpiť“ a nezovšeobecňoval to na všetkých. Zároveň ho
vyzval, aby to nahlásil orgánom činným v trestnom konaní, ak má nejaké konkrétne informácie o
korupcii.

Hádka Igora Matoviča s Braňom Závodským vyvrcholila výrokom Matoviča “Beriem to ako
verejnú objednávku a postupne ich budem dávať dole.” V hádke šlo o to, či svojimi výrokmi,
ktoré mainstreamoví novinári berú ako útoky, myslel všetkých alebo konkrétnych
novinárov. Každý, kto počúval jeho siahodlhé prejavy pri odvolávaní, mal dojem, že
generalizuje. Preto mainstream aj reagoval vyhlásením šéfredaktorov

On si však veľmi dobre uvedomuje, že prestrelil, že obrátiť proti sebe siedmu veľmoc nebol až tak
skvelý nápad. S jeho šťastím, že nepoužil slovo “všetci”, teraz môžeme očakávať, že minister financií
sa opäť zmení na investigatívca, možno bude znovu lepiť ceduľky na vilu nejakého nešťastného
Francúza.

Kto nepozná jeho politickú minulosť, s prekvapením hľadá, kto tu vlastne velí, ak tento guľometčík
obracia svoju zbraň raz sem, raz tam a kosí všetkých na politickom bojisku bez ohľadu na farbu
uniformy.

On sám vytiahol vo svojom statuse, ktorý nasledoval po rozhovore s Braňom Závodským asi
štyri roky starý prípad Martiny Ruttkayovej, ktorej mal Kočner kúpiť exotickú dovolenku,
ale ten ako ospravedlnenie jeho výrokov znie nepresvedčivo. Keďže však už raz dal verejný
sľub, niekoho dať dole musí.

Matovič pred troma rokmi zverejnil komunikáciu medzi dnes už odsúdeným Marianom Kočnerom a
Martinom Glváčom zo Smeru-SD. „Myslíš, že sa dá v Plus 7 urobiť riadený rozhovor?“, pýtal sa
Glváč. „Viem, že sa dá. Martina Ruttkayová,“ odpovedal Kočner. Glváč odpisuje, že má rozhovor
pripravený. „Uverejní to celé, plus otázky navyše budú k situácii v Smere,“ napísal Kočner. Podľa
Matoviča to bolo vtedy zásadné odhalenie o existencii korupcie medzi slovenskými novinármi.

Stalo sa to rok a pol po vražde novinára Jána Kuciaka. „Áno, aj mne bolo v tomto kontexte
nepríjemné verejne všetkým ľuďom na Slovensku dokázať, že aj novinári vedia robiť za peniaze
špinavú prácu. Napriek tomu som do toho išiel, lebo verejný záujem bol aj v tejto veci pomenovať
pravdu,“ zdôraznil Matovič. Po zverejnení tejto informácie sa mu podľa jeho slov prihovorilo „desať –
pätnásť iných redaktorov“, ktorí mu ďakovali, že správy zverejnil a „očistil ich od sprostredkovanej
hanby, ktorú roky cítili“.

Matovič trvá na tom, že nikdy nepovedal, že každý novinár sa dá kúpiť za 500 eur. Po tomto statuse
očakáva „zlomyseľné trápnosti niektorých aparátčikov“, ktorí budú chcieť jeho slová prekrútiť a robiť
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z neho „pomaly nebezpečného vraha, ktorý ide po nociach zrejme novinárov vraždiť“. Zdôraznil, že
výrazom “dávať dole” jednoznačne hovoril o čistení novinárskeho stavu od ľudí, ktorí sú korupční.

Igor Matovič v parlamente povedal, že „za päťstovku si dnes viete na mesiac prenajať novinára, ktorý
o vás bude dobre písať.“ Sedem medzinárodných novinárskych organizácií kritizovalo jeho vyjadrenia
a označilo ich za neprijateľné útoky na nezávislú žurnalistiku. Uvítali Matovičove následné
ospravedlnenie „poctivým novinárom“, no zároveň dodali, že očakávajú, že naň nadviažu aj činy.

No nič. Skončili sme (s B. Závodským) s tým, že ma vyzval, aby som zverejnil konkrétnych novinárov,
ktorí sa dajú kúpiť”, napísal Matovič. “Tak som priamu výzvu hneď prijal a povedal som, že teda
budem skorumpovaných novinárov dávať rad radom dole. Tak, ako som svojho času dal dole z
pozície Ruttkayovú a odvtedy zbytočne nekazí meno novinárskemu stavu. Teraz však opäť očakávam
zlomyseľné trápnosti niektorých aparátčikov, ktorí zasa budú chcieť moje slová prekrútiť a dať im
úplne iný význam. Každý normálny človek vie, že výrazom “dávať dole” a dupľom v kontexte
rozhovoru som JEDNOZNAČNE hovoril o čistení novinárskeho stavu od ľudí, ktorí sú
korupční. Tak, ako som dal dolu Ruttkayovú. Aparátčici sa však budú určite pohoršovať a
robiť zo mňa pomaly nebezpečného vraha, ktorý ide po nociach zrejme novinárov vraždiť.”

“Nuž, takto si tu na Slovensku žijeme”, pokračuje Matovič. “Miesto toho, aby sme za každých
okolností vzhliadali k pravde a pravdu chránili, sa tu molestujeme zlomyseľnosťami … a
zatiaľ nám Absolútne Zlo stelesnené v Robovi, Peťovi a Miňovi utešene bobtná do krásy a
sily,” pripomenul voličom svoju úlohu apologéta morálky Matovič. Robo, Peťo a Miňo by mu pokojne
mohli vystaviť faktúru, lebo nikto neurobil toľko pre vzostup ich volebných preferencií, ako práve on.
Teraz bude po nociach kombinovať fakty, aby sa mu podarilo hodnoverne kompromitovať aspoň
jedného novinára, namiesto toho, aby sedel nad rozpočtom.

Na snímke poslanec NR SR Ondrej Dostál (SaS).
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Ondrej Dostál, bývalý novinár, poslanec NR SR (SaS) reagoval tak, že Matovičovo správanie k
novinárom prirovnal k správaniu Fica: “Aj uňho to bolo hnusné a nechutné, ale zapadalo to do celého
toho mafiánskeho, oligarchického a korupčného systému, ktorý vytvoril. A do toho, ako sa Fico po
strate premiérskej stoličky posúval stále viac k extrému. Ale že sa rovnakej hrubosti a
necitlivosti dopúšťa politik, ktorý sa pasuje za hlavného odporcu a alternatívu k tomu
mafiánskemu systému, na to sa zvyknúť nedá. A ani by sme si na to zvykať nemali,” píše
Dostál. Svoj názor mu však veľmi jasne napísala jedna z diskutujúcich: “Najhoršie ani nie je to, čo
IM stvára, ale že mu na tú vlnu ochotne naskakujete. Preboha, je minister financií v
krízovej dobe, akú tento štát už desaťročia nezažil a snáď ani nezažije. Má riešiť dane,
odvody, rozpočet, financovanie jednotlivých rezortov a zaistiť, aby tento štát finančne v
najbližších rokoch nevykrvácal. A vy mu drukujete, že ako dobre, že ide svoj čas márniť na
nejaký lov na novinárov!”

O reálnej podpore Matoviča vzrastu volebných preferencií najmä Smeru a Hlasu hovorí aj Janka
Cigániková: “Igor Matovič a jeho štýl politiky je hlavný dôvod, prečo od volieb zo svojich 10
% narástol Fico s Pellegrinim dohromady na asi 35 a spolu s extrémistami bude ďalej rásť
až do volieb. Nemusela som čakať ani na vydanie môjho rozhovoru a Matovič sa zase predviedol v
“plnej kráse”. Oznamovať verejne, že bude novinárov postupne dávať dole, je v slušnej spoločnosti
cez všetky červené čiary. Pred vyše týždňom sme Igora Matoviča odvolávali v parlamente, kde
predviedol otrasné divadlo. Počas viac ako dvojhodinového výstupu dehonestoval každého a všetko.”

“Po útokoch na novinárov sa postavilo 9 poslancov jeho hnutia s tým, že toto správanie je
neakceptovateľné,” píše Cigániková. “Matoviča však vo funkcii podržali. Aký dôvod mal Igor
zmeniť svoje správanie? Žiadny. A preto v ňom pokračoval aj dnes. A dnes vidia, že on ich
apel vôbec nepochopil, neplánuje sa ospravedlniť, nehodlá zmeniť slovník, ale s vervou
pokračuje ďalej, zamotáva sa v obhajobe minulých vyjadrení, jeho vyjadrenia ďalej hrubnú,
sú agresívnejšie a nechutnejšie… Červené čiary sa postupne posúvajú a Igor Matovič nemá
dôvod meniť svoje správanie. A všetci prehliadajú fakt, že Robert Fico je už späť a ak bude vláda
takto ďalej pokračovať, bude mu pomáhať rásť.”

Slovensko sa nikam nepohne ani po predčasných voľbách, ak budú voliči tolerovať štýl politiky, aký
robí Matovič. Zalátajú sa najhlbšie diery, ale budú vznikať nové a nové zákopy, nové a nové dohody v
skutočnosti spoločnosť len viac deliace. A Slovensko, zem nikoho, ako sa zvykol nazývať priestor
medzi bojujúcimi stranami plný kráterov, ostnatého drôtu a mŕtvol, nebude zaujímať nikoho.
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